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Goed om te weten dat minister vandaag VNO spreekt in bestuurlijk overleg met SZW en sociale partners. Als jullie 
een lijntje hebben voor hem over dit punt, geef ik dat mee. 
 
Dank!! 

 
 
>  
>  
> Dit is urgent een noodkreet van mensen die kunnen helpen. We zetten ook in op het traject mkb, wellicht kan 
jij ook wat doen. 
> Graag even terugkoppeling  
> “Ik verneem net van de FHI, Medische Technologiebranches, dat er veelvuldig contact is met VWS en dat de 
leden van de FHI aangeboden hebben om hulp te bieden om mondkapjes, beademingsmachines, endotracheaal 
tubes, laryngoscopen, infuuspompen ,voedingspompen,  uitzuigsystemen, bevochtigers etc. te willen en kunnen 
leveren. Op al die suggesties is er nul response gekomen. Wij hebben sterk het gevoel dat VWS overbelast is en 
daarom de medisch technologische industrie op landelijk niveau onvoldoende betrokken wordt en hierdoor 
belangrijke kennis, kunde, oplossingen onbenut blijven en er ook te laat geanticipeerd kan worden op wat ons 
mogelijk te wachten staat. 
> De Italiaanse ambassadeur b.v.  heeft  aan de Nederlandse medische  technologiebedrijven gevraagd om te 
kunnen leveren. Vanuit andere EU landen zijn er in de afgelopen periode extreem grote bestellingen gedaan op 
beademingsmachines.  
> Is het goed dat  en die je toen bij de FHI presentatie hebt 
ontmoet bij jou in de Kamer contact met je opneemt?” 
> : +31 6  
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